
SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 

 
 
Datum: 26 mei 2015 
 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
 
Steller vragen: Mevrouw W.A.T. van der Heijden (GroenLinks) 
 
 
Onderwerp: Perikelen Kunstlinie 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
1. Sinds wanneer is het college op de hoogte van de perikelen bij de Kunstlinie, wat uiteindelijk 
geresulteerd heeft in het op non-actief zetten van projectleiders van de Kunstlinie door de directeur? 
Door wie bent u geïnformeerd over deze situatie? 
2. Wat is de laatste informatie die u heeft over deze situatie? Hoeveel projectleiders zijn er inmiddels op 
non-actief gezet? 
3. Was het college op de hoogte van de verstandhouding tussen de directeur en zijn managementteam 
ten tijde van de bespreking van het raadsvoorstel Kunstlinie Almere Flevoland (KAF)? 
4. Zo ja, bent u het met GroenLinks eens dat  informatie hieromtrent essentieel was voor de 
gemeenteraad om te betrekken bij de besluitvorming over het raadsvoorstel KAF?  
5. Zo nee, hoe kan het dat u hier niet van op de hoogte was? Heeft u niet een controlerende taak op de 
Kunstlinie en dient u niet als wethouder cultuur een vinger aan de pols te houden?  
6.  Had het college het getreuzel en blijkbaar niet goed functioneren van de directeur niet eerder moeten 
zien en maatregelen moeten nemen?  
7. Heeft het college naar aanleiding van deze perikelen nog steeds vertrouwen in de directeur van de 
Kunstlinie? 
8. Is het college van plan een interventie te plegen richting de Kunstlinie? 
9. Wat gaat het college doen om de Kunstlinie te redden?  

 
 
Toelichting: 
Via media en andere kanalen konden we vernemen dat de directeur van de Kunstlinie, Jeroen van der 
Wiel, zijn voltallige managementteam en zijn projectleiders per direct op non-actief heeft gezet. 
Aanleiding blijkt een al lang durende slechte verhouding tussen de directeur en zijn medewerkers te zijn. 
Het managementteam heeft uiteindelijk zijn vertrouwen in de directeur opgezegd, omdat deze op vele 
fronten in gebreke is gebleven. Zo zou hij (te) veel afwezig zijn geweest en geen visie op de 
toekomstrichting van de Kunstlinie hebben kunnen neerleggen. Ook lijkt er nog steeds geen financiële 
onderbouwing voor de activiteiten te zijn, waardoor het de vraag is of de plannen voor de Kunstlinie, 
zoals aan de raad gepresenteerd, überhaupt wel doorgang kunnen vinden.  
Een kwalijke zaak nu de gemeenteraad onlangs akkoord is gegaan met de verbouwingskosten van de 
kunstlinie van 3,5 miljoen euro. GroenLinks vraagt zich af of  de wethouder van al de bovengenoemde 
aspecten reeds  op de hoogte was bij de besluitvorming over het KAF. En wat hij als verantwoordelijke 
wethouder Cultuur gaat doen om de situatie op te lossen. 
 
 
Ondertekening en naam, 
 
 
 
Mevrouw W.A.T. van der Heijden (GroenLinks) 
 
 
 


